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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  

Rady Powiatu Zgierskiego 

w kadencji 2018 - 2023 

 

 

PROTOKÓŁ NR 40/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 28 marca 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu  

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 7 członków Komisji.  

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa z realizacji dopłat 

bezpośrednich dla rolników za rok 2022. 

3. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Leszek Potakowski otworzył 40 posiedzenie Komisji.  
 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  
 

Ad. 2 

Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa z realizacji dopłat 

bezpośrednich dla rolników za rok 2022 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Radny Wojciech Budziarski zastanawiał się, czy wszystkie wnioski są zrealizowane                          

w całości.  

 

Przewodniczący Komisji wskazał, iż zgodnie z informacją na 4719 złożonych wniosków 

wydanych jest 4663 decyzji. Jest to dobry wynik. Niekiedy są kontrole, sprawdzenia, 

uzupełnienia i wniosek jest później rozpatrywany. Agencja ma czas na wypłaty do końca 

czerwca.  

 

Radny Włodzimierz Pietruszewski dodał, że teraz wchodzą inne wnioski i inne dopłaty, 

całkiem inaczej to jest zorganizowane. Idzie to w kierunku tym, że dopłaty coraz mniejsze,                    

a wymagań coraz więcej i coraz trudniej składa się wnioski. Wnioski są obwieszczone 

ekologicznymi wymysłami. Można przypuszczać, że robi się to celowo, żeby ta produkcja się 

zmniejszała. Jeżeli ktoś uprawia tylko zboże, to wniosek jest prosty, natomiast jeżeli dojdzie 

hodowla bądź inne gałęzie produkcji to wnioski są bardzo trudne. Także dużo małych 

rolników, którzy robią kilka produkcji zrezygnuje z tych wniosków, bo bez pomocy nie dadzą 

rady z tymi ekoschematami. 

 

Przewodniczący Komisji potwierdził, że jeżeli jest tylko zboże, to wniosek jest prosty,                         

ale jeżeli dochodzi jeszcze hodowla to naprawdę będzie ciężko ten wniosek wypełnić.  
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Radna Justyna Romanow-Przybylak przekazała, że przy tych ekoschematach rolnicy muszą 

wykazywać, ile zdobyli punktów. I w zależności ile rolnikowi uda się uzyskać punktów tyle 

może tą dopłatę do hektara zwiększyć. Od tego roku jest uprawa bez orkowa, czyli wszystkie 

pługi idą w odstawkę, trzeba mieć specjalne agromaszyny, które w sposób bez orkowy mogą 

uprawić ziemię. Zgodziła się, że większość rolników o małym areale będzie chciało 

zrezygnować. Jak się ma do 10 ha to trzeba mieć chyba 3 uprawy. I teraz mając po 3 ha 

różnych upraw trzeba zdobywać punkty, żeby wykazać te ekoschematy. To będzie ogromny 

wysiłek dla rolników.  

 

Ad. 3 

Komisja nie opiniowała materiałów zgłoszonych na LX sesję. 

 

Ad. 4 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 39/23 z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 5  

Spraw różnych nie podnoszono. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 40 posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała 

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska        Rolnictwa, Leśnictwa 

         i Ochrony Środowiska  

         

   Leszek Potakowski 

 

 


